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Protokoll fört vid möte med 
arbetsmarknadsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 

Tidpunkt 
Onsdagen den 14 februari, kl 15:30-17:30 
 
Plats 
Arbetsmarknadsförvaltningen, Palmfeltsvägen 5 och via Skype 

Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor 
Bengt Lyngbäck, FUB Stockholm- För barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning, Skype 

Sven Zachari, SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad, Skype 

Ann-Cristin Broberg, Neuroförbundet Stockholm, Skype 

Doaa Zatara, SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad, Skype 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 
Karina Uddén, förvaltningschef  

Christina Wattjersson, Senior rådgivare, funktionsnedsättning och psykisk ohälsa 
Amina Engman Bel-Haj, Strateg inom mänskliga rättigheter  

Lykke Ask, sekreterare 

Pernilla Unell, tf utvecklingschef, Skype 

Förhinder 
Ahmed Cherif, FHDBF – Föreningen för Hörselskadade och Döva Barn med familjer 
Anna Palmborg, DHR- Delaktighet, Handlingskraft och Rörelsefrihet 

Anderas Nyhlén, Autism Stockholms Län 

 

 

Justering 
Justerat den 2024-02-19 
 
Bengt Lyngbäck    Ann-Cristin Broberg 
Ordförande      Justerare   
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§1. Mötets öppnande och fastställande av dagordning 

Ordförande Bengt Lyngbäck öppnade mötet och dagordningen 
fastställdes.  
 

§2. Val av justerare samt justeringsdag 

Ann-Cristin Broberg valdes till justerare. Protokollet justeras  
den 19 februari.  
 

§3. Föregående mötesprotokoll 
 
Inga synpunkter lämnades och föregående protokoll lades till 
handlingarna. 
 
§4. Förvaltningens arbete kring ärenden och utredningar 
 
Pernilla Unell, tf utvecklingschef informerade om utveckling- och 
utredningsstabens verksamhet samt förvaltningens utredningsarbete. 

Presentationen tog upp följande: 

 Prioriterad fokusområden i förvaltningens flerårsärende. 
 Aktuella utredningar.  

Särskild genomgång av utredningen av organisering och ansvar 
inom Offentligt skyddat arbete (OSA). Här önskar 
förvaltningens handläggare få komma i kontakt med en eller 
flera representanter från rådet som bollplank i arbetet med 
utredningen.  
Rådet anmäler Doaa, Sven och Ann-Cristin.  

 Förvaltningens Kunskapsbank som är under uppbyggnad. En 
samlad extern sida för förvaltningens publikationer så som 
rapporter, riktlinjer, samarbetet och avslutade projekt.  
Dessa publikationer ska vara tillgänglighetsanpassade.  
Rådet framför att de gärna är delaktiga i framtagandet av detta 
och kan fungera som testpersoner för att prova tillgängligheten.  

Presentationen sänds ut till samtliga i rådet.  

Efter genomgången öppnar Pernilla upp för diskussion och frågor. 
Gruppen diskuterade bland annat kring samarbeten gällande 
framtagande av ärenden och tjänsteutlåtande, tex remissvar.  
Rådet framför att de gärna blir involverade tidigt i processen av 
remisshanteringen i den mån det går (ofta snäv tidsplan).  
Rådet lyfter även fram att de önskar se mer och tydligare 
skrivningar kring funktionshinderperspektivet.  
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§5. Genomgång av verksamhetsberättelsen 2023 
 -dialog och input till flerårsärendet -budget 2025 med    
inriktning 2026 och 2027  

Karina Uddén, förvaltningschef redogjorde kortfattat en samlad bild 
av förvaltningens verksamhetsberättelse för 2023. Ärendet har legat 
tillgängligt på meetings plus för rådet inför mötet.  

Särskilt lyfts områden som är kopplade till rådets fokusområden för 2024. 

Presentationen sänds ut till samtliga i rådet.  

Förvaltningen kommer att skicka ut underlaget (avsnittet angående 
rådets fokusområden) till flerårsärendet, till rådet för att inhämta 
synpunkter.  

 

§6. Programmet för tillgänglighet och delaktighet 
-diskussion kring hur man ska jobba med implementeringen 

Punkten utgår till dess att kommunfullmäktige har fattat beslut om 
programmet vilket sker den 19 februari.  

 

§7. Ärenden inför nämndens sammanträde den 20 februari 
-Handlingar fanns tillgängliga på Meetings Plus inför mötet. 

Rådet har tagit del av ärendena och lägger de till handlingarna utan några 
synpunkter.  
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§8. Övriga frågor 
 
Enkät- delaktighetstrappan ”var står vi idag?” 
 (Bifogades kallelsen) 
Förvaltningen har tagit fram ett förslag på underlag till mätning av 
delaktighetstrappan för FHR. Förslaget är att göra en ”nollmätning” i 
rådet för att ha som utgångspunkt för dialog om förflyttningar och 
samverkansformer.  
 
Mätningen är 5-skalig där 1= nej inte alls och 5= ja i stor utsträckning. 
Sista frågan, där det ska summeras kring delaktighetstrappan, gäller 
följande skattning: 1-information, 2-konsultation, 3-dialog, 4-inflytande, 
5-medbestämmande. 
 
Rådet gör nedan skattning i mätningen:  
 
Upplever rådet att ni … 

1) Får kunskap och kompetens: 4.5 
2) Ger stöd och råd: 2 
3) Är delaktiga i strategiska frågor: 2.5 
4) Deltar i planering och uppföljning: 2.5 
5) Summera som helhet var vi står i dag på 

delaktighetstrappan: 3, dialog  
 

 
S:t Julianpriset 2024 
Ett särskilt mail om stadens pris för att uppmärksamma och  
belöna arbete som görs för att inkludera personer med 
funktionsnedsättning, har sänts ut till rådet. 

Alla uppmuntras till att nominera en verksamhet, företag eller 
organisationer som arbetar för att inkludera människor med 
funktionsnedsättning i samhället och som är verksamma i Stockholms 
stad. 
Senast 24 mars ska nomineringarna in.  
 

Workshop ”Du har väl råd? En workshop om att tillgängliggöra 
samråd” 
Doaa påminner om inbjudan till workshopen ”Du har väl råd? En 
workshop om att tillgängliggöra samråd” som sänts ut till förvaltningen.  
 
 

Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet. 
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